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 9פרטיכל ועדת מכרזים מספר 

 7/8/24מישיבת הועדה שהתקיימה בתאריך 

 משתתפים:

 יו"ר - מר יעקב קורצקי

 מ"מ יו"ר -  מר מוטי גינדי

 חברה - גב' קרן מקסימוב ברנדס

 מוזמנים:

 מנכ"לית - גב' פרח מלך

 גזבר -  מר אסף אפריים

 למנהלת אגף חינוך ס' מינהלי -  מר רוני עזורה

 ס' יועץ משפטי - עו"ד קרן ג'קמן מזרחי

 מזכירת הועדה -  גב' לימור נסט

 בהעדר:

 חברה - גב' הדר שוויצר

 חברה - גב' בת שבע אלקובי

 סדר היום:

 החלטה. –הפעלת מעון יום לפעוטות ברשות רמה"ש  -  692/23מכרז פומבי מס' 

מרגלית וביצענו שימוע. לאור ההתרשמות של חברי הועדה יעקב: ישבנו עם מנכ"ל המציע נאות 
 והצוות המקצועי אנחנו רוצים לקבל החלטה.

שנים של ותק ואין מניעה לדעתי לתת לו את  25אסף: על פניו נשמע שזה ארגון מסודר עם 
 הזכייה. אבל צצריך לעשות בקרת שכר.

 יעקב: אנו מחייבים אותו לפחות בתשלום שכר מינימום.

 מוטי: מי עושה בקרה?

 גזבר: בד"כ חברה חיצונית.



 

 

 

 קרן: אנו נותנים מבנה ומה התפקיד שלנו ? חינוך צריכים להיות מעורבים?

גם במבנים פרטיים וגם במבנים ציבוריים רוני: חינוך אחראים על הפיקוח על כל מעונות היום 
ברמה הבסיסית. במסגרת המכרז אנו נפקח שהתנאים קיימים. אני מייצר בקרה עליו על בסיס 

 המכרז.

 קרן ג: הוא בעצם קבלן של אגף חינוך.

פרח: התרשמתי מהבחור ושאלנו שאלות רלוונטיות על שכר וטיב שרות ואני סבורה שמי שמפעיל 
 מעונות יש לו יתרונות של גודל ואני לא רואה מניעה לא לאשר. 100

 רוני: מחיר זה לשנה הקרובה. ושנה הבאה והלאה זה צמוד מדד.

קרן ב: ענה לשביעות רצוני על השאלות, נראה אדם רציני שמבין את המטריה. הרחיב בתשובות 
 על שאלות בתחום במצב שנוצר עם הורי הגן. חשוב שניתן לזה הזדמנות ואני בעד.

רמה"ש זה פרסטיג' ואני בשאיפה שיהיו בעתיד עוד  –מוטי: אני מניח שזה מחיר חדירה לשוק 
טוב ליוקר המחיה וזה שרות לעיר ואם התכנים טובים אין שום סיבה שזה לא גנים כאלה. זה 

 יעשה תחרות לשוק האזרחי.

 יעקב: זו חברה מאד רצינית ואני מקווה שזה יתפוס.

: הועדה מקבלת את המלצת הגורמים המקצועיים ועורכת שימוע שמציע נאות מרגלית החלטה
שעמד בתנאי הסף כנדרש וכן עמד במדד האיכות ולאחר מכן הועדה מכריזה על המציע נאות 

 מרגלית כזוכה במכרז זה.

 פה אחד כולם בעד. הצבעה:

 

 

 

 

 

 יעקב קורצקי

 יו"ר הועדה וס' ר' העיר


